



東華三院
Tung Wah Group of Hospitals

Economy
優惠級

POSTAGE PAID
HONG KONG
CHINA
中國香港
郵資已付

PERMIT
NO.
特許編號
03285

東華通訊

TUNG WAH NEWS

2026 八月號 AUGUST ISSUE



東華三院網站
TWGHs Website



總機 General Hotline | 2859 7500 編輯室電話 Editorial Hotline | 2859 7860 捐款熱線 Donation Hotline | 1878 333 地址 Address | 香港上環普仁街十二號 12 Po Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong 出版 Publisher | 東華三院企業傳訊科 TWGHs Corporate Communications Division

籌募活動
FUND RAISING
19.8

東華三院賣旗日2026 TWGHs Flag Day 2026

一年一度的東華三院賣旗日已於8月19日在全港各區舉行，今年參與賣旗籌款活動的義工接近9,000人，包括本院醫護、社服受惠人士、55間屬校的學生義工親身參與，並獲超過110間企業及團體響應支持，籌得的善款將用作支持本院指定社會福利及教育服務，把愛與希望延伸至社會每個角落。

TWGHs' annual Flag Day was successfully held on 19 August across all districts in Hong Kong. This year, approximately 9,000 volunteers joined in, including TWGHs medical staff, service users from the community service centres and student volunteers from 55 TWGHs' schools. Over 110 corporations and organisations rendered their support to the flag fundraising event. The funds raised will be used to support designated community and education services of the Group, spreading love and hope to every corner of our community.



本院主席曾慶業先生伉儷(右六及右五)在行政總監蘇祐安先生(右一)陪同下，聯同董事局成員走訪各個地點，為義工及學生打氣。
Mr. TSENG Hing Yip, York (right 6), the Chairman, and his spouse (right 5) accompanied by Mr. SU Yau On, Albert (right 1), Chief Executive of TWGHs, visited various districts with fellow Board Members to root for students and volunteers.



紙旗以「行善聯盟，守護香港」為題，主角是四位象徵本院核心服務的「行善英雄」。
Under the theme "The TWGHs League", the flag stickers feature four charismatic League members, each symbolising one of the Group's core service areas.



若您希望停止接收東華三院的《東華通訊》，請電郵至enquiry@tungwah.org.hk，並於標題註明「拒絕接收東華通訊」，我們將盡快處理。
如欲更改個人資料或郵寄地址，請電郵至enquiry@tungwah.org.hk，並於標題註明「更改個人資料」，以便本院處理。
If you want to unsubscribe "Tung Wah News" or change the personal data or mailing address, please email to enquiry@tungwah.org.hk and state "Unsubscribe Tung Wah News" or "Change of Personal Data" in the subject line correspondently.

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項籌募活動的直接開支，亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除行政費用，確保公眾善款全數撥用於本院服務。
All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events and no administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations go directly to our services.